
Korthaarklubbens bestyrelsesmøde den 15.09.2023 

 

Mødt: Freddy, Jacob, Niels Erik og Gitte 

Afbud: Annette og Søren 

 

 

1. Økonomi   

Jacob  konto  

 Medlems antal: 492 stk.  

 Salg af årbøger – der er pt 40 stk. – der skal være en dato for afmelding. 

Vi vil prøve at se om vi kan få nogle sponsorer - Gitte forfatter et brev til sponsorater.  

Gitte taler med Birte om at lave rullereklame med sponsorerne på hjemmesiden. 

 

2. medlems tilbage gang  

Der blev diskuteret forskellige emner, der kunne sidde i et udvalget, blandt andet for 

at udarbejde et spørgeskema. Hvis det lykkes at få nedsat et udvalg, vil vi spørge Ivan 

Pedersen om han vil være konsulent i udvalget. Så udvalget kan få input og råd af 

ham. 

 

3. Messer 

Gitte fortæller at Game Fair Messen kunne have været positiv, fordi den var 

udendørs.  Men den var for dyr, vores placering var for dårlig, fordi der ikke kom så 

mange forbi,  der var ikke præsentation af alle racer, - kun nogle få racer fik taletid – 

dette er sendt tilbage til ledelsen af Game Fair. 

 

Gitte foreslår at vi skal prøve at få opdrættere til at være dem, der står på messerne, 

så de der kan gøre reklame for deres hvalpe. Hvis det er lovligt, kunne hvalpene være 

på messen. Det kunne være interessant at have et kuld med.  

 

Anette og Gitte finder ud af hvad det koster at deltage på 3-4 messer. 

 

 Forslag til messer: 

Game Fair var for dyr og vi fik for lidt ud af det.  

Fredericia også en god messe 

Outdoor i Odense en god messe 

Roskilde Dyrskue 

Vilhelmsborg  

Års – Outdoor 

Gram  

Store heste og hunde dag på Sjælland 

 

 

4. Udenlandske prøver  



Anders skriver: Det skal finansieres, så der kommer en regning til klubben.  

Det er et fint stykke arbejde, og det vil være super at alle, der har lyst kan deltage.  

Når de nye prøver er klar, vil AT og UT udgå. 

5. Markprøver M.M. 

SJD er nu klar med en prøveprøve med de nye regler for kvalitets prøver. Vi vil foreslå 

at der skal være f.eks. 3 bokse, som de enkelte klubber kan tilmelde sig, og som 

dommeren skal dømme efter.  

Der blev kort redegjort for forårs hovedprøven på Sjælland. 

Bjarne Axelsen og Rene Jørgensen har styr på det.  

Skal vi have en aftale med prøvelederne – så giver os hold i hvor meget bespisning, 

overnatning og arealer koster – vil gerne have et overslag nu, om hvad de tænker det 

vil koste. 

Sidste år gav forårs hovedprøven  et underskud på ca. 5000,00 kr. 

 

Nu samarbejder DJ og SJD igen om den udvidede apporteringsprøve. 

  

 

6. Prøve gebyr  

Det er blevet alt for dyrt at deltage, det vil måske få nogle til at stoppe med at gå til 

prøver. N E spørger SJD om hvorfor betalingen skulle øges.  

 

7. Hjemmeside  

Er det muligt at der kommer url koder til siderne? 

Gitte tager en snak med Birte Johansen, om at gøre vores hjemmeside mere mobil 

venlig. 

Der skal tilføjes en side med indmeldelsesformular. 

 

 

8. Lave en Facebook side.  

Gitte tager sig af det. 

Jacob tager sig af instagram. 

 

9.  Schweiss champignon 

Der er indkommet et forslag fra Ib Hansen. 

Vi indfører et dkk Schweiss champion efter de kriterier DKK har udstukket.  

10. Evt. 

Vi blev kontaktet af Jørgen Peter Karlsen fra SJD udstillingsudvalg, om at vi skal 

komme med et ønske til en dommer til Vissenbjerg udstillingen i 2026. Emner blev 

diskuteret. 

 

Et medlem har deltaget på nogle prøver og er blevet præmieret, uden at være 

medlem af korthaarklubben. Han er nu meldt ind og er indforstået med at 

præmieringerne på disse prøver bliver annulleret. 

  

 

For at komme i avlsregisteret står der nu, at det skal være en dansk dommer. Dette 

rettes til en FCI godkendt dommer og udstilling. Det skal ændres på hjemmesiden. 



 

Knud føns har sendt et brev, omhandlende de danske derbyprøver. Niels Erik vil 

 kontakte Knud, om at vi vil underskrive en ansøgning til den tyske formand, for at vi 

 kan  afholde derbyprøver på dansk jord. 

 

Referent: Niels Erik Kromann 

 

 


